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Abstract (en)
The invention relates to a method for measuring the rolling forces acting on rolling-mill rolls during rolling. <??>For this purpose, the measurement
location is shifted into the roll itself. At least two measuring pick-ups are used for the measurement, arranged at different angles. <??>The results
obtained are the rolling force FN, the horizontal force FH, the vertical force FS and the angle gamma between the rolling force FN and the vertical.
<??>When rolls made of the high-temperature alloy X5 NiCrTi 25 15 are used, surface cooling is omitted and, in addition to the rolling force
determined, it is also possible, from the heating of the roll during the rolling process, to determine the deformation work. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Messen der an Walzwerkswalzen während des Walzens angreifenden Walzkräfte. Dazu wird der Ort
der Messung in die Walze selbst verlegt. Für die Messung werden mindestens zwei Meßaufnehmer, unter verschiedenen Winkeln angeordnet,
verwendet. Als Ergebnis liegen die Walzkraft FN, die Horizontalkraft FH, die Vertikalkraft FS und der Winkel Gamma zwischen Walzkraft FN und
der Senkrechten vor. Bei Einsatz von Walzwerkswalzen aus der hochwarmfesten Legierung X5 NiCrTi 25 15 entfällt die Oberflächenkühlung und
zusätzlich zur ermittelten Walzkraft läßt sich aus der Erwärmung der Walze während des Walzprozesses noch die Verformungsarbeit bestimmen.
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